
Protokół 

z odbytego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady Miejskiej w 

Opatowie w dniu 21 luty 2023 r.  

Obecni na spotkaniu członkowie Komisji oraz sołtysi Gminy Opatów wg załączonej listy, 

obecni również p. Burmistrz Grzegorz Gajewski i p. Skarbnik Martyna Rusak.  

Zaopiniowanie projektów uchwał  

a) niewyrażenie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024r.  

b) w sprawie szczególnych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, tworzenia komitetów 

inicjatyw obywatelskich, wymogów formalnych jakimi muszą odpowiadać składane projekty 

oraz zasad ich promocji.  

Sprawy różne.  

Spotkanie otworzył i przywitał zebranych Waldemar Bocheński - Przewodniczący Komisji 

przystępując do przedstawienia porządku posiedzenia :  

- omówienia projektu uchwały pkt. I B p. Hubert Dziadczykowski omówił powyższą uchwałę i 

stwierdził, że jest ona procedowana po raz pierwszy, ale zasadnym jest jej przyjecie. 

Przystąpiono do głosowania . Jednogłośnie 5 głosów „za" postanowiono wydać pozytywną 

opinię,  

- omówiono projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego na 2024 rok.  

W dyskusji głos zabrali:  

- Radny Wiesław Suska zwrócił uwagę, aby spełniać wymagania mieszkańców zabezpieczając 

ich wymagania. Zwrócił uwagę na fakt, że od 8 lat nie było żadnych lamp oświetleniowych. 

Powiedział, aby uwzględnić to po wymianie lamp i uzupełnić brakujące w poszczególnych 

sołectwach.  



- Pan Burmistrz Grzegorz Gajewski wyjaśnił, że obowiązująca umowa z zakładem 

energetycznym nie przewidywała instalowania nowych lamp. Powiedział, że będziemy 

partiami dokładać przewody i tam gdzie będzie to zasadne w miarę potrzeby dokładać nowe 

lampy.  

- Pan Bocheński Waldemar poprosił sołtysów, aby w swoich okręgach spisali i podali do 

Urzędu Miasta gdzie są konieczne dodatkowe lampy.  

- Pan Burmistrz Grzegorz Gajewski stwierdził, że jest za tym, aby uzupełnić te lampy i 

przeznaczyć na ten cel odpowiednie środki.  

- Pani sołtys Zofia Flasińska - spytała czy nie ma możliwości, aby zabezpieczyć paliwo do 

koszenia placów zabaw i boisk.  

- Pani sołtys Alina Pawełczak z Tudorowa zwróciła uwagę na oczyszczanie rowów i 

zabezpieczenia kamienia na drogę.  

- Pan Waldemar Bocheński poinformował, że planowany jest turniej sołtysów w tym roku i 

poprosił, aby zgłosiły się osoby zainteresowane organizacją tego turnieju.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Sekretarz        Przewodniczący Komisji 


